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Hoorn,

S ? m. 2023
Onderwerp: Beantwoording artikel 36-vragen van fractie Tonnaer over het 
voortijdig sluiten van de Hoornse goederenmarkt in de binnenstad

Beste meneer Tonnaer,

U heeft vragen gesteld over het vroegtijdig sluiten van de Hoornse goederenmarkt in de binnenstad.
Zoals u zelf aangeeft zijn de vragen 1,2 en 4 tijdens de raadsvergadering van dinsdag 11 juli jl.
mondeling beantwoord. Voor de beantwoording van deze vragen verwijzen wij u dan ook naar de
opname van deze vergadering op Gemeenteraad (rovaleast.corn). Hieronder vindt u de antwoorden op
de resterende vragen.

Vraag 1 Heeft burgemeester, wethouder marktzaken, marktmeester, Veiligheidsregio of college 
B&W besloten de goederenmarkt zaterdag 8 juli voortijdig te sluiten?

Antwoord
Deze vraag is in de raadsvergadering beantwoord.

Vraag 2 Om welke redenen is goederenmarkt voortijdig gesloten en welk acuut gevaar was er voor 
markkooplui en bezoekers van de goederenmarkt?

Antwoord
Deze vraag is in de raadsvergadering beantwoord.

Vraag 3 Zijn ambulancediensten en brandweer om hulp gevraagd door of voor winkelend publiek 
en marktkooplieden?

Antwoord
Nee.

Vraag 4 Hoe verhoudt zich het stilleggen en ontruimen van de goederenmarkt tot het niet ingrijpen 
tijdens de Ironman? Is sluiten van markt tegenover het niet sluiten van Ironman 
compensatiegedrag?

Antwoord
Deze vraag is in de raadsvergadering beantwoord.
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Vraag 5 Heeft u ook winkels in binnenstad en winkelcentra overwogen te sluiten?

Antwoord
Nee, dit was uitsluitend een afweging vanuit de marktleiding van de zaterdagmarkt en ook uitsluitend 
toegespitst op de zaterdagmarkt.

Vraag 6 Welke goederenmarkten in Nederland zijn eveneens ontruimd of voortijdig gesloten?

Antwoord
Daar hebben wij geen zicht op.

Vraag 7 Heeft u overwogen het afbreken van de marktkramen eveneens te verbieden vanwege de 
buitentemperatuur?

Antwoord
Nee, dat is niet overwogen.

Vraag 8 Bent u bereid marktkooplieden vanwege omzetverlies ruimhartig te compenseren en 
eveneens over te gaan tot terugbetaling van staangeld?

Antwoord
Wethouder Assendelft heeft met marktondernemers gesproken. Deze hebben aangegeven belang te 
hechten aan communicatie over de situatie en betrokken te worden bij het uitwerken van een protocol 
en niet zozeer aan compensatie.

Met vriendelijke groet,
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